
 

 

 

Referat  
GENERALFORSAMLING I 

HAFLINGER AVLSFORENINGEN DANMARK 
 

d. 6 juni 2021 kl. 13:00 
 

på Vilhelmsborg Bedervej 101 8320 Mårslet 
 

 
 

1. Valg af dirigent.  
Andreas Duus blev valgt 
 

2. Valg af stemmeudvalg. 
Maria Kold og Malthe Ebbesen blev valgt 
  

3. Formandens beretning.  
Næstformand Michael Pedersen oplæser beretningen. 
Beretningen er godkendt. 
 

4. Udvalgsberetninger.  
Der er ingen udvalgsberetninger. 
 

5. Regnskabsaflæggelse.  
Kasserer Lillian Mörch aflægger regnskabet for 2020. Kåringen 2020 gav et 
underskud på 1600 kr. Der mangler to regninger fra 2020 som måske kan komme i 
2021.  
NP Vejrup spørger hvad vi skal bruge pengene i foreningen til. Lillian Mörch svarer 
at vi håber at kunne afholde et flot jubilæum i 2025, og foreningen derfor ønsker at 
reserverer et beløb dertil. 
  

6. Godkendelse af revideret regnskab.  
Regnskabet godkendes af generalforsamlingen. 
 

7. Fastsættelse af kontingent.  
Bestyrelsen foreslår at kontingenterne fastholdes: 
Familiemedlemsskab:700 kr. 
Aktivt medlemskab: 600 kr. 
Passivt/junior: 350 kr. 



 

 

Vedtaget 
8. Behandling af indkomne forslag. 

Forslag 1: Vedtaget 
Forslag 2: Vedtaget 
Forslag 3: Vedtaget 
Forslag 4: Lillian præciserer begrundelsen for forslaget, NP siger medlemmerne 
står i de gamle medlemsblade. Malthe siger at folk ikke vil komme med et falsk 
årstal. Men bestyrelsen mangler dokumentation for medlemstegningen. 
Vedtaget 
Forslag 5: Sarah Sander begrunder Marias forslag. Malthe spørger om man ikke 
ønsker en oprangering. Sarah begrunder at der enten eller med fremstillingen. Julie 
synes at det er godt at tænke over forslag 5-6-7, dog har man også brug for lidt 
frihed til planlægning af tidsplanen. Der er snak om muligheden. Det bliver snakket 
omkring muligheden for en drejebog for kåringerne. Forslag 5-6-7 overgår til forslag 
8 hvor indstillingen bliver lavet i avlsudvalget. 
Forslag 5-6-7 bliver ikke sendt til afstemning. 
Forslag 8: NP motiverer sit forslag. Avlsudvalget bliver nedsat med nedenstående 
medlemmer: 
Lis-Ann Jensen 
Trine Rafn 
N.P.Vejrup 
Sarah Sander 
Maria Frederiksen 
Solvej Lemming (BS repræsentant) 
Der bliver snakket om hvilke rettigheder udvalget har. Der skal laves en drejebog 
for kåringsweekendens forløb- 
Vedtaget 
Forslag 9: Vedtaget 
Forslag 10: N.P. motiverer foslaget. Solvej forklarer at vi fik tilbud fra andre forbund. 
Pernille spørger til kravene og vil gerne stille visse krav. Julie fortæller at 
bestyrelsen har snakket/tænkt rigtig meget over material/brugsprøve. Vi har 
muligheden for at bruge avlschampionatet til det. Bestyrelsen forklarer behovet for 
udholdenhedsprøven og hvorfor vi tester det. Julie forklarer evt. behov for en 30 
dages test ifht. Udenlandske hingste. Malthe spørger til materialprøve til hopper 
som også er et ønske fra bestyrelsen. Der er snak om de forskellige krav til prøven. 
Forslaget sende videre til avlsudvalget. 
Forslag 11: N.P. motiverer sit forslag. Sarah spørger til måleren som det er som 
vedtægterne er nu. Hardy spørger til om det ikke bliver for hårde krav. Malthe 
spørger til højden og om 138 cm stadig er idealt. Christoffer forklarer ideal mål og 
betydningen af dem.  
N.P. trækker forslaget. 



 

 

Forslag 12: N.P. motiverer sit forslag. Mette spørger om placeringen til et evt. 5 tal. 
Pernille siger at det vil være med til at udvide feltet af avlshingste i DK. Der er snak 
om at udenlandske hingste kan have 5- taller uden at man som hoppeejer ved det- 
Der er snak på tværs af generalforsamlingen omkring helhedskarakteren på5.  
Stemmer for: 24+1 
Stemmer imod: 5 
Stemmer blank: 3 
Forslaget er vedtaget, 
Forslag 13: N.P. motiverer sit forslag. Solvej forklarer problemet med afviste ikke er 
registeret ved Seges eller evt. i udlandet. Pernille påpeger om det er et problem 
eller ej og om flere vil fravælge en evt. kåring i HADK. Lillian påpeger at flere 
kommer med ældre hopper til kåring. N.P. trækker forslaget 
Forslag 14: Solvej motiverer vedtægten. 
Vedtaget 
Forslag 15/punkt 15: Der er ikke længere en kåringskommision, da vi ikke har 
indflydelse på hvilke dommere vi får tilsendt. Der er snak omkring det der står i 
vedtægterne nu. 
 
 

9. Valg til bestyrelse - på valg er:  
Tenna Ohlander – modtager genvalg 
Julie Duus – modtager genvalg 
Hardy Smidt – modtager genvalg. 
Lillian Mörch – modtaget genvalg. 

 
 Alle er valgt.. 
 

10. Valg af 2 suppleanter.  
Lis-Ann Jensen. 1. suppleant 
Pernille Tolstrup. 2. suppleant 
 

11. Valg af revisor og revisor suppleant.  
Emil Kjelde – revisor 
Knud Kjelde – revisor suppleant 
 

12. Valg til udvalg.  
Avlsudvalg er oprettet. Medlemmer: 
Lis-Ann Jensen 
Trine Rafn 
N.P.Vejrup 
Sarah Sander 



 

 

Maria Frederiksen 
Solvej Lemming (BS repræsentant) 
 
 

13. Udnævnelse af æresmedlemmer 
Ingen indstillinger 
 

14. Udnævnelser af sportsmedaljer: 
Laila Carstensen – sølvmedalje til Wilkinson-V 
Mette Timmermann – bronzemedalje til Nikita Wican 
Stort tillykke til begge 
 

15.  Eventuelt: 
Solvej viser tallene for PSSM1 for i 2020. Der er snak om emnet.  
Tak for god ro og orden. 
 

 


